
گرجستانی  ملی پوش  گولسیانی،  گئورگی  ملی:  آرمان 
مورد  در  حاشیه ای  با  گذشته  روزهای  در  پرسپولیس 

اظهارنظرش مواجه شد. 

   اظهارنظر 
گئورگی گولسیانی، ملی پوش گرجستانی پرسپولیس، اخیرا 
در مصاحبه ای به سوالی در مورد فوتبال بانوان پاسخ داد و 
گفت که از نظر شخص او فوتبال زیاد به درد بانوان نمی خورد: 
»هر کسی می خواهد، می تواند و باید فوتبال بازی کند، اما نظر 
شخصی من این است که فوتبال برای خانم ها چندان مناسب 
نیست. من شخصا فکر می کنم که زنان کمتر در فوتبال مهارت 
دارند. با این حال وقتی به بازی های تیم ملی بانوانمان نگاه 

می کنم، تعجب می کنم و شاید به زودی نظرم تغییر کند.«

کنش نماینده     وا
صحبت های  ویدئوی  شدن  وایرال  از  بعد  بلافاصله 
گولسیانی در کشورش، ختیا دکانونیدزه، نماینده پارلمان 
گرجستان در یک استتوس فیسبوکی نوشت: »او به جای 
تشویق زنان به ورزش، حرف های بیهوده می زند و موفقیت 

فوتبالیست های گرجستانی را جنسیتی می کند.«

   انتقاد کاپیتان سابق 
نینو سوتیدزه، کاپیتان سابق تیم ملی زنان گرجستان، 
کنش به این اظهارنظر خطاب به گولسیانی نوشت:  در وا
این شاید دومین بار در زندگی من بود که از جمله »باید 
کمتر فوتبال بازی کنید« خطاب به بازیکنان زن بسیار آزرده 
شدم. اولین بار زمانی بود که کوچک بودم و مشغول تماشای 
ویدئوی یکی از فوتبالیست های معروف گرجستان بودم. 
فیلمی در حیاط فیلمبرداری شده و طبیعتاً یک توپ آنجا 
بود. دخترش به سمت توپ دوید و فوتبالیست محبوب کل 
کشور بچه را صدا کرد که بیا بیرون، فوتبال کار یک زن نیست.  
نمی توانم برای شما توضیح دهم که چقدر متأسف شدم به 
خصوص زمانی که ما دخترهای کوچک بیشتر به تشویق نیاز 
داشتیم. وقتی فوتبال زنان در گرجستان یک چیز جدید بود 
و برای همه ناشناخته و آن بازیکن برای همه ما یک الگو بود.  
من هنوز آن صحنه را به یاد دارم و احتمالاً هرگز احساسی را که 
باعث ناراحتی من شد، فراموش نخواهم کرد. انگار رؤیاهایم 
بر سرم خراب شده بود. بعد کمی با خودت گفت وگو می کنی 
و می گویی، شاید واقعاً فوتبال کار یک زن نیست. شما اما 
نمی توانید به خودتان پاسخ دهید. سپس ممکن است از 
خود بپرسید که چرا فوتبال کار یک زن است؟ بالاخره من یک 
بچه کوچک و گیج بودم که اصلاً نمی دانستم برابری جنسیتی 
چیست و نه اینکه ورزش به جنسیت بستگی ندارد.  17 سال 
طول کشید تا متوجه شوید که ما می توانیم کاری را که مردان 

انجام می دهند انجام دهیم. فوتبال زنان، فوتبال مردان، 
فوتبال جوانان، همه ما در خدمت یک شغل هستیم، آیا نباید 
به همدیگر امید بدهیم؟ ما یک خانواده بزرگ نیستیم؟ آیا تا 

به حال به تماشای بازی های تیم ملی زنان رفته اید؟ 

   پاسخ 
ختیا دکانونیدزه که نماینده مخالفان دولت در پارلمان 
و  کرد  انتقاد  اظهارات  این  از  به شدت  گرجستان است 
همچنین نینو سوتیدزه هم به عنوان کاپیتان سابق تیم ملی 
زنان گرجستان صحبت هایی را علیه این ستاره گرجستانی 
پرسپولیس مطرح کرد. این اتفاق باعث شد که گولسیانی هم 
کنشی به این اظهارات داشته باشد و در نامه ای خطاب به  وا
آنها نوشت:» خوشبختانه من زیاد از شبکه های اجتماعی و 
خصوصا فیسبوک استفاده نمی کنم. دوستانم با هراس با من 
تماس گرفتند و مقالاتی را برای من فرستادند که صحبت های 
مطرح شده از سوی من در آنها به صورت وارونه و بریده بریده 
انعکاس داده شده بود. اخیرا اظهاراتی را از سوی خانم ختیا 
دکانونیدزه و خانم نیو سوتیدزه که بازیکن سابق تیم ملی 
زنان گرجستان است ارسال کردند. آنها من را به داشتن 
نیت بد و تبعیض جنستی محکوم کرده بودند. متاسفانه 
مشکلاتی در زمینه درک آنچه که گفته شده است وجود دارد. 

من هرگز دوست ندارم که از خط قرمزهای احترام 
گذاشتن به دیگران عبور کنم. اما استفاده از 
عبارت »شیطان« در توصیف من از سوی 
از  است.  مضحک  کمی  دکانونیدزه  خانم 
، این من نیستم که سعی دارم  بین ما دو نفر
دیگری را به لجن بکشم یا افکار عمومی را 

مشوش کنم. خانم سوتیدزه هم علنا از عبارت 
من استفاده کردند و اظهارات دیگری را روی 

آن مطرح کردند. ما همکار هستیم و 
شاید او می توانست ابتدا با خود 

من صحبت کند. من با کمال 
میل به صحبت هایش گوش 
می کردم و این سوء تفاهم را از 
گر پس از آن  بین می بردم. و ا
همچنان ناراحت بود، شکایت 
کردن نزد مردم قابل قبول تر 
به نظر می رسید. فکر می کنم 
که انگیزه اصلی انجام این 
کارها تشدید این داستان 
بود و شاید مشخص باشد 
که دلیل این کار چیست. 
اجازه دهید به موضوع 
که من  که حرفی  اصلی 

زدم و صحبت هایی که پس از آن پخش شد بود برگردیم. از 
من پرسیده شد که آیا هنوز فکر می کنم که فوتبال برای زنان 
نیست و آنها نباید فوتبال بازی کنند؟ به یاد ندارم که بعد از 
1۰ یا 1۲ سال قبل چنین حرفی زده باشم. باید تائید کنم که 
این رفتاری احمقانه با وجود سنم بود. من برخلاف خانم 
دکانویدزه مسئولیت حرف هایم را برعهده می گیرم. سال ها 
گذشته است و پاسخ من به این سوال امروز این است که زنان 
باید فوتبال بازی کنند، زنانی که دوست دارند باید این ورزش 
را دنبال کنند اما نظر شخصی من این است که این کار خیلی 

زنانه نیست. 
من هم تحت تاثیر پیشرفت تیم ملی زنان گرجستان قرار 
گرفته ام و این احتمال وجود دارد که نظرم به زودی تغییر 
کند. درباره وزنه برداری، کشتی و بوکس و همه ورزش هایی 
که درد زیادی را برای زنان به همراه دارد همین نظر را دارم. 
بحث های بسیاری درباره دلایل این موضوع وجود دارد. 
موانعی که بر سر راه دخترانی که این حرفه را انتخاب می کنند 
هست، تفاوت های بیولوژیکی موجود و مسائلی از این دست. 
گر دختران را از سن  همچنین باید در این باره بحث شود که ا
شش سالگی با همان فشار و شدتی که فوتبالیست های پسر 
در طول دوران فوتبال شان پشت 
سر می گذارند تمرین دهیم 
یا حمایت مالی و روانی که 
پسرها در اختیار دارند را به 
گذار کنیم چه اتفاقی  آنها وا
خ خواهد داد. برعکس،  ر
من معتقد هستم که زنان در 
بسیاری از ورزش ها امروزه پیشرو 
هستند. من شخصاً احساس می کنم 
از ورزش ها صرفاً تعلق  که بسیاری 
بیشتری به زنان دارد. در ورزش من، 
هزاران فوتبالیست مرد هستند که بهتر 
و در تیم های سطح بالاتری نسبت به 
من بازی می کنند. شاید در فوتبال 
زنان هم بتوان بازیکنانی را پیدا کرد که 
بهتر بدوند و بهتر از من پاس بدهند. 
باور من این است که نزدیک ترین واژه 
به زنان لطافت است و این دورترین 
که نسبت به فوتبال در  واژه ای است 
گر دختری بخواهد فوتبال بازی  ذهن می آید. ا
کند و رشد کند، من نمی توانم مانعش شوم اما 
آنها با درد بسیاری روبرو خواهند شد که من 
خودم هم شخصاً تجربه کرده ام. با این حال 
برای نظر همه احترام قائل هستم و می دانم 

که نظرات متفاوتی وجود دارد.
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حاشیه های یک اظهارنظر 

گفتوگو

ابراهیم تقی پور بازیکن سابق تیم های لیگ 
برتری و کارشناس فوتبال کشورمان در مورد 
وضعیت فوتبال قبل از شروع رقابت ها صحبت 

کرد. 
   نظر شما در خصوص شرایط این روزهای 

بازار نقل و انتقالات فوتبال ایران چیست؟
کتور  ترا پرسپولیس،  استقلال،  تیم   ۴  
کرده اند و  و سپاهان هواداران شان را شوکه 
خریدهای متفاوتی داشته اند. این چهار تیم 
با خریدهای شان تقریبا حساب خود را از دیگر 
تیم ها جدا کرده اند و به نظر می رسد از حالا باید 
آن ها را مدعی جدی دانست. در این میان البته 
کتور بهتر  می توان گفت استقلال، سپاهان و ترا
از پرسپولیس خرید داشته اند.  پرسپولیس به 
دلیل تغییراتی که داشته کار سختی دارد زیرا 
سرمربی اش شناخت زیادی نسبت به فوتبال 
کتور هم سرمربی خود را تغییر داده  ایران ندارد. ترا
اما اسکوچیچ مربی خوبی است و سابقه اش در 
تیم ملی نشان می دهد این تیم مربی بدی جذب 
نکرده است.  نکونام فصل گذشته کار سختی 
داشت و امسال هم کارش سخت است اما به 
نحوی دیگر. سال گذشته او نتوانست بازیکنان 
مدنظرش را جذب کند اما حالا دیگر تیم ها هم 

قوی شده اند.
   وضعیت  نمایندگان ایران در مسابقات 

آسیایی را چگونه ارزیابی می کنید؟
 ما مشکلات سخت افزاری داریم و همین 
حالا شنیدیم که قرار است بازی های هفته های 
ابتدایی در ورزشگاه تختی برگزار شود. کار همه 
که  با توجه به مخارجی  نمایندگان مان هم 
باشگاه متمول در سطح آسیا انجام می دهند، 

بسیار سخت است.

 : تقی پور
مدعیان لیگ برتر همه 

را شوکه کرده اند 

  جودوکار ژاپنی پس از شکست در المپیک  
از دست دادن با حریف اسپانیایی خودداری کرد.  
گایاما  جودوکار ژاپنی پس از شکست  ریوجو نا
در مبارزه یک چهارم نهایی وزن  ۶۰ کیلوگرم در 
المپیک پاریس از دست دادن با فرانسیسکو 
گاریگوسا اسپانیایی خودداری کرد. ورزشکار 
ژاپنی اعتراض زیادی به داوری داشت و زمانی 
گایاما  که رقیب اسپانیایی به او نزدیک شد، نا
به دست دادن رقیبش پاسخی نداد. پس از آن 
گاریگوس تعظیم کرد و همراه تیم به رختکن رفت. 
مربی جودو اسپانیا از تهدیدات زیاد گاریگوس 
خبر داد و افزود خیلی از افراد این جودوکار 
گایاما و گاریگوس  را تهدید به مرگ کردند.  نا
در نهایت به مدال برنز المپیک پاریس دست 

یافتند.
  ملی پوش تنیس روی میز ایران گفت: 
هر چه داشتم را در بازی با بازیکن چین تایپه 
گذاشتم اما زورم نرسید.  نیما عالمیان پس از 
تایپه و حذف  بازیکن چین  شکست مقابل 
کرد: تمرینات  ۲۰۲۴ پاریس بیان  المپیک  از 
بی وقفه ای برای المپیک داشتم و روزی پنج 
ساعت تمرین می کردم. هر چه داشتم، گذاشتم 
اما حقیقتا زورم نرسید. جزو آخرین بازیکنان بودم 
که وارد المپیک شدم و هفت خوان رستم را طی 
کردیم. مردم انتظار نداشته باشند چون امکانات 
بازیکنان کشورهای دیگر را نداریم با این حال ما 
سعی خودمان را می کنیم و غیرت می گذاریم.  
جمیل لطف الله نسبی سرمربی تنیس روی میز 
نیز گفت: بازی بسیار سختی بود. حریف چین 
گر به همین  تایپه بدون خطا و اشتباه بازی کرد. ا
شکل بازی کند، نتیجه خوبی در المپیک خواهد 
گرفت. نیما تمام تلاشش را کرد اما گاهی زورت 
نمی رسد.  او در مورد وضعیت نوشاد برای بازی 
کید کرد: نوشاد از وضعیت  در دور بعد المپیک تا
خوبی برخوردار است و با انگیزه است. هنوز 
حریفش مشخص نیست احتمال زیاد هاریموتو 

از ژاپن است که چهارشنبه بازی خواهد کرد. 
  رقابت  های تفنگ بادی 1۰ متر بانوان در 
المپیک پاریس دیروز )یکشنبه( در مرکز شتقو 
برگزار شد. در پایان دور مقدماتی تفنگ بادی 
1۰ متر بانوان، شرمینه چهل امیرانی با ثبت 
امتیاز ۶۳۰ و تنها با اختلاف ۴/1 امتیاز از صعود 
به فینال باز ماند. چهل امیرانی با ثبت امتیاز 
خوب ۶۳۰، رکورد ایران در تفنگ بادی بانوان 
در دو دوره گذشته و برگزاری مسابقات با ۶۰ تیر را 
بیش از ۵ نمره ارتقا داد. همچنین فاطمه امینی 
نیز با امتیاز ۲/۶۲۶ رکورد ادوار گذشته را ۲ نمره 
بهبود بخشید. در المپیک توکیو فاطمه کرم زاده 
با امتیاز ۹/۶۲۴ بیست وسوم و آرمینا صادقیان 
با۶/۶۲۲ امتیاز جایگاه سی ام را به دست آورده 
بود. به این ترتیب شرمینه چهل امیرانی و فاطمه 
امینی بهترین امتیاز بانوان در تفنگ بادی را 
برای ایران در ادوار حضور در المپیک با شلیک 

۶۰ تیر را ثبت کردند.
گروهی رویینگ دونفره سبک    مرحله 
وزن زنان المپیک ۲۰۲۴ پاریس برگزار شد و قایق 
ایران از صعود مستقیم به نیمه نهایی بازماند و 
به شانس مجدد رفت تا آنجا برای رفتن به نیمه 
نهایی تلاش کند.  قایق ایران با ترکیب مهسا جاور 
و زینب نوروزی با زمان 7 دقیقه و ۳۵ ثانیه و ۹7 
صدم ثانیه  در گروه خود چهارم شد و به مرحله 
شانس مجدد رفت.  قایق ایران با کشورهای 
ژاپن، پرو، رومانی و آمریکا رقابت کرد. دو قایق 
اول به نیمه نهایی  A و B رفتند و بقیه قایق ها 
راهی شانس مجدد شدند. دو قایق رومانی و 
آمریکا راهی نیمه نهایی شدند.  ایران توانست 
از ژاپن بالاتر قرار بگیرد.  ایران برای اولین بار در 
قایق دونفره نماینده داشت.  پیش از این فاطمه 
مجلل در رویینگ یک نفره به مرحله یک چهارم 

نهایی صعود کرد.
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دیدگـاه

کوتاه
کتور علت فسخ قرارداد با مهند علی را  ایرنا: مسئولان باشگاه ترا
اعلام نمی کنند اما گویا او در تست پزشکی مردود شده و به دلیل 
مصدومیت در لیست خروج قرار گرفت. در ادامه خریدهای جذاب 
کتور بود که هفته گذشته مهند علی با  محمدرضا زنوزی برای ترا
کتور مطرح  ورود به تبریز نام خود را به عنوان گزینه خط حمله ترا
کرد. او حتی پیش نویس قرارداد خود را امضاء کرد با این حال چند 
روز پیش باشگاه تبریزی اعلام کرد که توافق با این بازیکن انجام 
نشده و او به عراق بازخواهد گشت. سعید مظفری زاده در مورد 
سرنوشت این مهاجم گفت: »مهند علی در تمرینات شرکت نکرد 
و فقط در تبریز حضور داشت. ما برای بستن قرارداد برخی شروط 
داریم و باید توافقاتی میان طرفین صورت بگیرد که این موضوع 
انجام نشد. اصلاً درست نیست که موارد خصوصی بین بازیکن و 
باشگاه را بگوییم. چیزهای کلی بود و به تفاهم قطعی نرسیدیم.« 
از تبریز خبر می رسد مهند علی در تست پزشکی مردود شده و به 
ج شد. شاید  کتور خار دلیل مصدومیتی که داشته از لیست ترا
کتور این ماجرا را علنی نمی کنند تا مشکلی برای  مسئولان ترا
امضای قرارداد مهند علی با باشگاهی دیگر به وجود نیاید. عضو 
هیات مدیره یکی از باشگاه های مدعی که مشتری مهند علی 
گاهی از آسیب دیدگی اش جذب  کید کرد که او را به دلیل آ بود تأ
نکردیم. بنابراین پیش بینی می شد که او با آسیب دیدگی نمی تواند 

در تست های پزشکی نمره قبولی بگیرد.

بیــنالمــلل
  ستاره برزیلی بارسلونا از لیگ عربستان پیشنهاد ۶۵ 
میلیون یورویی دارد و باید دید که آیا آبی اناری ها که به شدت 
مشکلات مالی دارند با جدایی این بازیکن موافقت می کنند 
. رافینیا یکی از بازیکنانی است که گمانه زنی ها درباره  یا خیر
جدایی او از آبی اناری ها بسیار بالاست. از یک طرف بحث 
ح است و از طرف  بازگشت این بازیکن به لیگ جزیره مطر
دیگر او مورد توجه باشگاه های عربستانی قرار گرفته است و 
از الهلال به عنوان مشتری جدی او یاد می شود. رسانه های 
عربستانی به نقل از روزنامه الموندو دیپورتیوو نوشتند که رافینیا 
پیشنهاد ۶۵میلیون یورویی از لیگ عربستان دارد. بارسلونا در 
سال های اخیر به شدت با مشکلات مالی مواجه شده است. در 

تابستان سال جاری آبی اناری ها به دنبال جذب 
نیکو مارتینس و دنی اولمو هستند، اما توان 

پرداخت رقم فسخ قرارداد این دو بازیکن آماده 
را ندارند. آنها برای جذب فهرست مورد نظر 

هانسی فلیک چاره ای جز فروش 
ستاره های گرانقیمتشان  ندارند 

و رافینیا یکی از بازیکنانی است 
زیاد  او  جدایی  احتمال  که 

بازیکن  این  البته  است. 
برزیلی پیش از این اعلام 

که دوست دارد در  کرد 
و  بماند  باقی  بارسلونا 

باید دید که باشگاه در 
تصمیمی  چه  نهایت 

درباره او می گیرد.

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
گفت: بیرانوند خودش را به در و دیوار می زند 
تا کارش را توجیه و در دل هوادار جا باز کند، اما 
ما نمی توانیم از خون آن هوادار فوت شده به 
خاطر رفتار سال گذشته او بگذریم و تا پایان این 

پرونده را پیگیری می کنیم.
کتور   قرارداد بیرو با ترا

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
روز یکشنبه در گفت وگو اختصاصی با ایرنا در 
کید داشت  خصوص اینکه علیرضا بیرانوند تا
کتور امضا کرده چند روز  آخرین قراردادی که با ترا
قبل بوده، بیان کرد: همین ادعا روشن می کند، 
این تنها قرارداد بین آن ها نیست و پیش از این 
تاریخ قرارداد همکاری دیگری وجود داشته که 
از لفظ »آخرین قرارداد« استفاده شده، در حالی 
که خودش خوب می داند »اولین قرارداد« چه 
زمانی به امضا رسید و بارها در صحبت هایی که 
با ما داشت به این موضوع اشاره کرد. به هرحال 
تنها توقع از چهره ای که ادعای صداقت دارد 
این است که حداقل با خودش صادق باشد و با 
اظهارات غیرواقعی به دنبال جلب توجه نباشد.

 پاداش ها 
وی در مورد ناراحتی بیرانوند از کم شدن 
میزان پاداش ها از قرارداد هم توضیح داد: از 
این ادعاها تعجب می کنم. او در حالی چنین 
گر غیر از  ادعایی مطرح کرده که هر باشگاهی ا
این را در فصل گذشته انجام داده باشد اقدام 
غیرقانونی و خلاف اخلاق و به دور از شرافت 
حرفه ای بوده و خواهد بود. دستورالعمل های 
صادره از سوی سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال 
کید دارد که مجموع پرداختی ها  بر این مساله تا
در قالب پاداش، آپشن های قراردادی و سایر 

کثر تا سقف ۲۰ درصد ارزش رقم  موارد حدا
اصلی قرارداد امکان دارد. درویش افزود: این 
کیدات سازمان بازرسی کل کشور  موضوع از تا
نیز بوده که در طول فصل در قالب نامه نگاری ها 
کید قرار گرفت و باشگاه پرسپولیس  نیز مورد تا
نمی توانست غیر از این عمل کند، حال این که 
او در باشگاه جدید چه وعده ای برای دریافت 
پاداش دریافت کرده که نهادهای ذیربط را به 
بی اخلاقی متهم می کند موضوع دیگری است. 
کید می کنم باشگاه پرسپولیس  هرچند باز هم تا
اعضای تیم را شایسته دریافت پاداش های 
گر مقررات، امکان آن را  بیشتر می داند البته ا

فراهم می ساخت.
 ادعاها 

مدیرعامل پرسپولیس در ادامه در ارتباط 
ح شده علیه برخی از عوامل  با ادعای مطر
تیم همچون تدارکات و پشتیبانی نیز گفت: 
که  تصویری  برخلاف  می گویم  قاطعیت  با 
دروازه بان سابق پرسپولیس از آنها به تصویر 
کرد این زحمت کشان با  کید  کشیده، باید تا
طبعی بلند، تعصب مثال زدنی و با عشق به تیم 
محبوبشان، خدمات می دهند و قرارداد کاری 
ایشان هم متفاوت با قرارداد مربیان و بازیکنان 
کارکنان  که در زمره  است و با توجه به این 
باشگاه قرار می گیرند، قرارداد کاری شان خارج 
از موضوع دستورالعمل ناظر برقراردادها بوده و 
بر خلاف ادعایی که شد اصلا این گونه نبود که 
از قراردادشان کسر شود. از این رو این ادعا هم 
مثل خیلی از ادعاهای دیگر به کلی کذب است.

 دخالت 
بر  مبنی  بیرانوند  ادعای  درباره  درویش 
دخالت پیشکسوتان در مورد بازگشت او نیز 

اظهار داشت: پیشکسوتان باشگاه پرسپولیس 
برای ما همواره دارای ارج و قرب ویژه ای هستند 
ولی هیچ گاه حداقل در این دوره مدیریت 
مشاهده نشده که حتی تلاشی برای دخالت و 
اعمال نظر شخصی در امور پرسپولیس داشته 
باشند. این بزرگان هر زمان که نظرات مشورتی 
هم داده اند، همواره به دنبال افتخارآفرینی تیم 
محبوب شان بوده  است. نظرات و مشورت های 
پیشکسوتان در همه ابعاد ارزشمند است 
گر می خواستند هم امکانی وجود  ولی حتی ا
که بخواهند برای تغییرات  نداشت و ندارد 

مدیریتی دخالت کنند.
از  انتخاب مدیرعامل شرکت  افزود:  وی 
اختیارات هیات مدیره و مالکان باشگاه است 
و در تمام این سال ها چه هیات مدیره و 
چه مجمع سهامداران همواره بر حمایت از 
کید دارند. یک  مدیرعامل و ادامه همکاری تا
موضوع دیگر را هم باید اضافه کنم و آن این 
است که بیرانوند بهتر است با جزییات بیشتر 
بگوید که چه زمانی و چگونه تماس تلفنی من و 
یکی از پیشکسوتان را چنین واضح و رسا شنیده 
تا خیلی از ابهامات برطرف شود. چون بعید 
می دانم عزیز پیشکسوتی این قدر حنجره قوی 
داشته باشد که کسی بتواند از چند متر فاصله 

جملات او را چنین دقیق منعکس کند.
 الحاقیه 

کردن بحث  ح  رضا درویش در مورد مطر
الحاقیه از سوی بیرانوند گفت: بارها به این 
کمیته  رای  و قطعا  پرداخته شده  موضوع 
وضعیت خیلی از ابهامات را روشن می کند. 
جالب است که او در مصاحبه ای مدعی شده 
بند فسخ ندارد، اما چند روز بعد فسخ قرارداد 

می کند. زیاد به این موضوع نمی پردازم اما 
که به  دوست دارم از او بپرسم الحاقیه ای 
چه  شد  گنجانده  قرارداد  در  درخواستش 
ارتباطی با مصدومیت و باز شدن گچ دستش 
داشت. بیشتر از این هم در این مورد صحبت 
نمی کنم. وی افزود: به هرحال این یک خود 
بزرگ بینی، شوخی زشت و توهین به ساختار 
و سازمان پرسپولیس و شعور مخاطب است 
که بازیکنی ثبات مدیریتی را به موضوعی چون 
عدم بازگشت خود گره بزند  درویش گفت: او دارد 
خودش را به در و دیوار می زند تا کارش را توجیه 
کند تا در دل هوادار جا باز کند اما ما نمی توانیم 
از خون آن هوادار فوت شده به خاطر رفتار 
سال گذشته وی بگذریم و تا پایان این پرونده 

را پیگیری می کنیم.
 نقل و انتقالات 

مدیرعامل پرسپولیس در مورد روند نقل 
و انتقالات باشگاه هم گفت: هواداران حق 
دارند نگران باشند اما مطمئن باشید همچون 
گذشته بهترین نفرات را به مجموعه اضافه 
خواهیم کرد تا به امید خدا همچون دو فصل 
قبل باز هم جام قهرمانی را بالای سر برده و در 
لیگ نخبگان نیز از نام و حیثیت باشگاه بزرگ 
پرسپولیس دفاع کنیم. رضا درویش در پایان 
در مورد شایعه تغییر سرپرست تیم و برکناری 
افشین پیروانی هم گفت: این هم از همان 
دست اخباری است که هدفی ندارد جز ایجاد 
حاشیه و برهم زدن تمرکز باشگاه. پیروانی 
یکی از بازوان قدرتمند و متعصب مدیریت در 
مجموعه تیم است و با قدرت به کار خود ادامه 
خواهد داد و هیچ برنامه ای برای قطع همکاری 

با او وجود ندارد.

واقعیت ها را بگوییم 

قرعه کشی برنامه مسابقات لیگ برتر فوتبال برای فصل آینده 
برای استقلال تقریباً دشوار است، اما برای تیمی که می خواهد 
قهرمان شود هیچ فرقی ندارد که قرعه به چه صورتی انجام شده 
است.  باید از ابتدا مقتدرانه لیگ را شروع کنیم و امتیازات کافی 
را به خوبی کسب کنیم. در قرعه کشی حواشی نیز وجود داشت. 
تاج صراحتاً دروغ هایی گفت که به زعم بسیاری از پیشکسوتان و 
هواداران خنده دار بود. کسانی که درباره ورود کمک داور ویدئویی 
به فوتبال ایران صحبت می کنند حرف هایشان با واقعیت فاصله 
دارد. هر ساله از این صحبت ها وجود دارد و هیچ عملی در کار 
نیست. فدراسیون تاج ادعای زیادی دارد و دروغ گفتن را به 
خوبی بلد هستند.  مسئولان فدراسیون فوتبال طی سالیان 
گذشته همواره هواداران را به طرق مختلف گول زدند و تازه ترین 
ظلمی که به هواداران کردند این بود که آن ها را از ورزشگاه آزادی 
کنون  بیرون کردند. ورزشگاهی که چندین دهه ساخته شده و ا
نمی تواند آن را ترمیم کنند. سران باشگاه رئال مادرید ورزشگاه 
گو برنابئو را در کمتر از ۲ سال ترمیم کردند و یک ورزشگاه  سانتیا
فوق بین المللی ساختند. ادعا های فدراسیون فوتبال پدر این 
ورزش را درآورده است. دروغ گفتن کار خوبی نیست و هواداران 
آنقدر شخصیت و فرهنگ بالایی دارند که چشمشان را روی 
کثر  آن بسته اند.  خرید های استقلال تا به اینجا خوب بوده و ا
هواداران راضی هستند، اما هنوز در پست های مهم کمبود بازیکن 
داریم. سه بازیکن جوان جذب شده که بازی آن ها را ندیدند، اما 
به نظرم برای تیم مثمرثمر خواهند بود. دو بازیکن بوسنیایی 
که جذب شده باید مشخص شود که با نظر چه کسی جذب 
شده اند. این بازیکنان را آیا باشگاه گرفته یا با نظر مربی جذب شده 
و یا اینکه هلدینگ در آن نقشی داشته است؟ مسئولان باشگاه 
ل ها در  گر دلا باید صحبت کنند و جوابگوی هواداران باشند. ا
این موضوع نقشی داشته اند باید به حال این فوتبال گریست. 
بازیکنی که تست نشده و شهرتی ندارد چگونه با تیم قرارداد 
بسته است؟ ما می توانیم بازیکنان مطرحی را جذب کنیم و با این 
خرید های اشتباه ممکن است فقط لیست تیم را پر کنیم و در آخر 
ضرر بدهیم.  درباره قانون سقف قرارداد بهتر است مدیرعامل 
پرسپولیس صحبت کند به نظر من او بهتر می تواند قانون را وضع 
کند و چه احتیاجی به بقیه است! سرخپوشان هواداران متمول 
دارند و به راحتی سقف قرارداد ها را دور می زنند و براشون مهم 
نیست محروم می شوند یا نه چرا که بسیاری از افراد پشت پرده 
نها را حمایت می کنند. یک سری از بازیکنان پرسپولیس درباره 
استقلال صحبت کردند و گفتند استقلال می توانست در زمین 
کنون بهانه جویی می کنند! باید به آن ها  بازی نتیجه بگیرد و ا
بگویم که نه پسر خوب ما بهانه جویی نمی کنیم بلکه برخی افراد 
هوای شما را دارند و لیگ را برایتان مهندسی می کنند. تصور کنید 
گر کمک داور ویدئویی بود با اختلاف امتیاز بالا قهرمانی را از  که ا

دست می دادید و اینگونه موفق به قهرمانی نمی شدید.

محمدنوری
کارشناسفوتبال

درویش: بیرانوند عادت دارد خود را به در و دیوار بزند 

کنش دختران قایقران به عملکردشان در المپیک پاریس وا

انتقاد از نظافت دهکده  دختران قایقران ایران توضیحاتی را در  مورد 
عملکردشان در المپیک پاریس ارائه کردند. 

به گزارش ایسنا، فاطمه مجلل در رقابت های 
رویینگ المپیک پاریس به مرحله یک چهارم 
نهایی رسید و مهسا جاور و زینب نوروزی به 

شانس مجدد رفتند. 
جاور در مورد عملکردش گفت: خداراشکر 
مسابقه خیلی خوبی داشتیم اما در گروه ما 
آمریکا و رومانی قهرمانان دنیا حضور داشتند. 
برای حضور در المپیک خیلی وزن کم کردیم 
و تمام تلاش خود را کردیم تا با بهترین شرایط 
به این مسابقات برسیم.برای شانس مجدد 
بسیار  شانس  اما  هستیم  برنامه تر  با  قطعا 
اهمیت دارد. با این وجود صدرصد تلاش خود 
را خواهیم کرد تا به مراحل بالاتر راه پیدا کنیم. 
این دومین المپیک من است و نیاز داریم برای 

رکوردهای بهتر به اردوهای جهانی بیشتری 
اعزام شویم.

فکر  که  چیزی  آن  از  المپیک  مجلل: 
می کردم بزرگتر است

فاطمه مجلل در مورد صعود خود به مرحله 
یک چهارم نهایی بیان کرد: طبق چیزی که از 
قبل برنامه ریزی کرده بودیم همه چیز امروز 
پیش رفت. گروه، مسابقه و رقابت خوبی بود 
و فقط یک مقدار باد مخالف داشتیم. خدا را 
شکر به مرحله یک چهارم نهایی صعود کردم 
و قطعا این مرحله سخت تر خواهد بود، اما 
امیدوارم با دعاهای مردم از این مرحله نیز 
بالاتر بروم. واقعا المپیک از آن چیزی که فکر 
می کردم خیلی بزرگتر و سطح خیلی بالاتری 

دارد، اما سعی می کنم بهترین عملکرد خود را 
به نمایش بگذارم. همه رقبای من خیلی قوی 
و خوب هستند، اما تمام تلاشم را برای حضور 

در فینال می کنم.
نوروزی: امیدوارم در شانس مجدد قرعه 

خوبی داشته باشیم 
مسابقه  برگزاری  از  پس  نوروزی  زینب 
مقدماتی و صعود به شانس مجدد گفت: با 
توجه به رقبایی که داشتیم تلاش کردیم به 
مرحله بعد صعود کنیم. رقابت با این حریفان 
که اول و دوم دنیا هستند استرس ما را زیاد 
کرده بود اما خدا را شکر توانستیم به مرحله بعد 
صعود کنیم. در رقابت سنگینی که با رومانی و 
آمریکا انجام دادیم سربلند بودیم و امیدوارم 

فردا بتوانیم جزو سه قایق برتر باشیم و به مرحله 
بعدی صعود کنیم. امیدوارم فردا قرعه خوبی 
داشته باشیم و مثل مرحله مقدماتی نباشد که 

دو کشور اول دنیا در گروه ما بودند.
سهرابیان: وضعیت نظافت دهکده بد 

است 
علیرضا سهرابیان رئیس فدراسیون قایقرانی 
در حاشیه مسابقات قایقرانی المپیک گفت: 
تیم دونفره رویینگ با تدبیر سرمربی راهی 
شانس مجدد شد تا مانند روز گذشته ما بتوانیم 
با یک قرعه خوب راهی یک چهارم نهایی شویم. 
البته قرعه بسیار مهم است چون کشورهای 
دیگر نیز مانند ما چشم به مرحله شانس مجدد 
دوخته اند. قایقرانان ما در رویینگ دونفره 
بسیار خوب کار کردند و رکورد خوبی به جا 

گذاشتند.


